

NEWLIGHT BY NOVELTY BECOMES NOVELTY ITALY

Paris (France), November 18, 2024,

Groupe Novelty is pleased to announce that Newlight by Novelty is officially becoming NOVELTY Italy.

This transition, following Newlight's integration into the Group in November 2023, marks a new strategic step to strengthen our commitment in Italy. It expands our range of services and solutions in video, sound, lighting, energy, scenic structures, special effects, and backline.

NOVELTY Italy builds on the excellence and expertise that define our reputation, offering our Italian clients—or those visiting Italy—the same level of professionalism and support as in all our agencies worldwide. The opening of a new logistics platform in Milan enables us to expand our portfolio of products and services to meet the most diverse technical needs.

Under this new identity, Giuseppe Paolo Bruzzese and the entire NOVELTY Italy team are ready to take on the challenges of the Italian market, ensuring the seamless delivery of your projects with comprehensive expertise, cutting-edge equipment, and tailored customer service.

Feel free to contact our local team:

Giuseppe Paolo Bruzzese | Director | info@novelty-italy.com | + 39 02 4840 0748

Jacques de La Guillonnière
President

Olivier Hagneré
Deputy CEO

ABOUT GROUPE NOVELTY

Boasting the largest pro-AV inventory in Europe, Groupe Novelty (formerly Groupe Novelty-Magnum-Dushow), offers its savoir-faire and tailored support in AV technical solutions for rental, live staging and fixed installations. Headquartered in France, and with various subsidiaries and structures both on a national (Bordeaux, Caen, Cannes, Lyon, Marseille, Nantes, Nice, Paris, Strasbourg et Toulouse) and international level (Barcelona, Brussels, Dammam, Doha, Dubai, Lisbon, London, Madrid, Marrakesh, Milan, Monaco, Riyadh), Groupe Novelty offers to its clients over 40 years of expertise in video, sound, lighting, stage structure, powering, backline, special effects and more, with a unique signature French touch that made its reputation over the years.

FURTHER INFORMATION FROM:

Jessica CHAILLOUX, Groupe Novelty, Directrice de la communication - j.chaillox@groupe-novelty.com

Or visit www.groupe-novelty.com

NEWLIGHT BY NOVELTY DEVIENT NOVELTY ITALY

Paris (France), le 18 novembre 2024,

Le Groupe Novelty est heureux d'annoncer que l'agence Newlight by Novelty devient officiellement NOVELTY Italy.

Cette évolution, faisant suite à l'intégration de Newlight au sein du Groupe en novembre 2023, marque une nouvelle étape stratégique pour renforcer notre engagement en Italie, avec une offre élargie de services et de solutions en vidéo, son, éclairage, énergie, structure scénique, effets spéciaux et backline.

NOVELTY Italy s'appuie sur l'excellence et le savoir-faire qui font notre renommée, en offrant à nos clients italiens ou venant en Italie le même niveau d'expertise et d'accompagnement que dans toutes nos agences à travers le monde. L'ouverture d'une nouvelle plateforme logistique à Milan nous permet d'élargir notre offre de produits et de services pour répondre aux besoins techniques les plus variés.

Sous cette nouvelle enseigne, Giuseppe Paolo Bruzzese et toute l'équipe de NOVELTY Italy sont prêts à relever les défis du marché italien, en assurant la continuité de vos projets grâce à une expertise complète, des produits de pointe et un service client sur-mesure.

N'hésitez pas à contacter nos équipes sur place :

Giuseppe Paolo Bruzzese | Directeur | info@novelty-italy.com | + 39 02 4840 0748

Jacques de La Guillonnière

Président fondateur du Groupe Novelty

Olivier Hagneré

Directeur Général Délégué du Groupe Novelty pour l'International

À PROPOS DE GROUPE NOVELTY

Avec plus de 1500 collaborateurs passionnés par la Technique, le Groupe Novelty (anciennement Groupe Novelty-Magnum-Dushow), apporte son savoir-faire unique et un accompagnement sur mesure en matière de solutions techniques audiovisuelles pour la location, la prestation de service technique et l'intégration.

Basé en France et disposant de plusieurs filiales et structures tant au niveau national (Bordeaux, Caen, Cannes, Lyon, Marseille, Nantes, Nice, Paris, Strasbourg et Toulouse) qu'international (Barcelone, Bruxelles, Dammam, Doha, Dubaï, Lisbonne, Londres, Madrid, Marrakech, Milan, Monaco, Riyad), le Groupe Novelty offre à ses clients plus de 40 ans d'expertise dans les domaines de la vidéo, du son, de l'éclairage, de la structure scénique, de la distribution électrique, du backline, des effets spéciaux et bien plus encore, le tout avec une French Touch unique qui a fait la réputation du Groupe et de ses marques.

Le Groupe réuni au total une quinzaine de sociétés, chacune ayant ses spécialités et son expertise : Novelty, Magnum, Dushow, Alabama (vidéo/LED/VR studio), BBS Backline (backline), Best Audio & Lighting (distribution), C17 SFX (effets spéciaux), De Préférence (ingénierie sonore), NOMAD (matériel d'occasion), On Stage (scène), Potar (spécialiste du live), Seven (rigging) et Teamagine (bureau d'étude et R&D).

CONTACTS

Jessica CHAILLOUX, Groupe Novelty, Directrice de la communication – j.chaillox@groupe-novelty.com

Ou rendez-vous sur www.groupe-novelty.com